
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 20/01/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών

ΘΕΜΑ: «Εγκατάλειψη υποδομών ΟΣΕ-Παράδειγμα ο Σ.Σ. Εδέσσης»

Κύριε Υπουργέ,

Η εγκατάλειψη της σιδηροδρομικής υποδομής της χώρας ολοένα με τον καιρό εντείνεται
σε τέτοιο βαθμό, ώστε να κλείνουν ο ένας μετά τον άλλον οι σιδηροδρομικοί σταθμοί της
χώρας, εξαιτίας της έλλειψης προσωπικού. Οι συνεχείς συνταξιοδοτήσεις σταθμαρχών
και κλειδούχων από τον ΟΣΕ σε συνδυασμό με τη μη έγκριση προσλήψεων
δημιουργούν ασφυκτική και υπέρ του δέοντος δυσμενή κατάσταση. Παράδειγμα
περίτρανο ο Σιδηροδρομικός Σταθμός της Έδεσσας, ο οποίος παραμένει κλειστός εδώ
και περίπου οκτώ μήνες, παρά τις συνεχείς επιστολές και καταγγελίες μηχανοδηγών και
σταθμαρχών, ότι έχει διακοπεί η λειτουργία του σύρτη ασφαλείας που λειτουργούσε
αδιάλειπτα από το 1972. Απότοκος του δεδομένου είναι ότι έχει ουσιαστικά αφήσει τα
διερχόμενα τρένα χωρίς δυνατότητα επικοινωνίας σε περίπτωση ανάγκης για μια
απόσταση περίπου 200 χιλιομέτρων.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προτίθεστε να αντιμετωπίσετε το ζήτημα της υποστελέχωσης των Δομών Λειτουργίας
των Σιδηροδρόμων Ελλάδος με άμεσες προσλήψεις, δεδομένου ότι αναβάθμιση
σιδηροδρομικών δικτύων και σταθμών χωρίς προσωπικό δε νοείται;

2. Διατίθεστε να δώσετε άμεσα λύση στο ζήτημα που εδώ και μήνες αναγκάζει τον Σ.Σ.
Έδεσσας να παραμένει κλειστός;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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